



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen

Pastor Stone Wang

Rev. Herman Tang

dchen@rochesterccc.org

swang@rochesterccc.org

htang@rochesterccc.org

July 14, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for brothers and sisters to practice using gold, silver, and precious stones to build God's work. May God grant us the wisdom and strength to walk the way of the cross!

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

Reading

Sermon

1 Corinthians 7:17-24; 29-35

Pastor Tang

Stand Firm on God's Way

1. Hold fast to God's calling
2. Hang on to God's purpose

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Brother Egan Yip

Chinese Worship
Brother Yaonan Qian

RCCCW Worship
Pastor Dingli Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年7月14日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

為弟兄姐妹操練用金銀、寶石來建造神的工程禱告，
愿神賜我們走十字架道路的智慧與力量！

靜默		[眾坐]
宣召	詩篇 62:5-8	[眾立]
唱詩	主是我力量	
公禱		
唱詩	HOL#48 神的路最美善 HOL#407 主常常顧念我	[眾坐]
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	哥林多前書 7:17-24; 29-35	[眾立]
證道	鄧牧師	
	站穩在神的路	[眾立]
	一、守住神的誠命 二、專注神的事情	
回應詩	HOL#361 我寧願有耶穌	[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜
葉依芹弟兄

中文崇拜
錢姚南弟兄

西區崇拜
陳定立牧師

報告事項

1. 陳定立傳道的按牧儀式將於今天下午 4 點在本堂舉行，之後有晚宴招待。歡迎大家前來慶賀！
2. 本教會支持的宣教士 **Heap Him** 將在七月二十日 (4:30PM) 在母堂分享柬埔寨 **Lina's Hope** 物理治療和康復事工。會後有百樂宴和團契時間，誠邀弟兄姊妹參加。
3. 我們將再次與“父家”同工，開展“希望日”事工（8 月 24 日）。我們教會的目標是為羅城市區的兒童提供 100 個裝有學習用品的書包，請大家積極參與。裝好的書包可以在 8 月 18 日前放在教會前廳。此外，我們還需要志願者在活動當天幫忙，報名將於 7 月 28 日開始。
4. 歡迎教會新會員：葉依芹弟兄和鄭文曼姊妹。
5. 請注意，鄧牧師將於 7 月 15 日至 31 日外出。如有事工需要，請聯係其他任何一位教牧同工。

Announcements

1. Minister Dingli Chen's ordination ceremony will be today at 4 PM in Penfield. There will be a dinner reception following the service. Come and join us in this celebration!
2. RCCC supported missionary Heap Him from Cambodia is sharing about Lina's Hope - a ministry provides intensive physical therapy in a loving, restorative environment. Date: 7/20/2024 (Saturday) 4:30PM in RCCC-Penfield. Potluck dinner follows. All are welcome.
3. We will once again partner with The Father's House for the Day of Hope ministry on August 24th. We encourage you to purchase backpacks with basic school supplies to contribute to our goal of providing 100 backpacks as a church for the children in the City of Rochester. Filled backpacks can be dropped off in the church foyer until August 18th. We are also looking for volunteers who can help with the event the day of. Signups will begin July 28th.
4. Welcome to our newest members: Brother Egan Yip and Sister Dorcas Zheng.
5. Please note Pastor Tang will be out from July 15th – 31st. For any ministry related needs, please contact another member of the pastoral staff.